
naš sogovornik

O gradnjah
v Centru

V javnosti se še pojavljajo različna vprašanja v zvezi 2
VVZ na Resljevi cesti, zato smo zaprosili za razgovor o tej temi
dr. Primoža Kureta, načelnika oddelka družbenih služb in pred-
sednika operativnega štaba za izvedbo samoprispevka II v
Ljubljani:

Pred nami je le še malo časa
za priprave na referendum o
samoprispevku. Kako so pote-
kale priprave doslej in kaj
predvideva občinski operativnl
štab v prihodnje?

Delo je teklo od vsega začet-
ka po točno dodočenem akcij-
skem programu, v katerega so
biie vfcljučene vse DPO, SIS,
društva in vsi ostali dejavniki.
Obenem je bil ta akcijski na-
6rt vseskozi usklajen z delom
mestnega operativnega &taba-
Sodimo, da je bilo delo dobro
zastavljeno, zato fcudi zdaj ob
koncu oktobra ocenjujemo po-
zitiTOO tx>, kar je bilo narejeno.
Jasno pa je, da vse delo še ni
opravljeno, saj je akcijski pro-
gram aktivnost pripravljen
tudi za november, vse do 21.
novembra, ko bomo šli Ljub-
ljančani na volišča. Intenzdvi-
rala se bo prapagandna dejav-
nost, na sestankih hlšnih sve-
tov se bomo še podrobneje po-
govorili o samoprispe-vteu itd.
Skratka: uresničiti hočemo
cilj, ki smo sd ga zadali že
v samem začetku, da je treba
priti do vsakega občana.

Mnogo pripomb je bilo na
uresničevanje programa iz pr-
vega samoprispevka. V občmi
Ljubl jana Center smo doslej
dobili W Z Ane Ziherl. Tudi
o tem objektu je bilo na zbo
rih občanov in delovnih ljudi
veliko govora, bilo je tudi mno-
go kritike, pripomb o luksuz-
nem vrtcu in podobno. Kako
nam to lahko razložite?

Na zborih občanov in delov-
nih ljudl — pa tudi že prej —
so se večkrat pojavljale fcritike
prav na račue tega vrtea. Kljuib
temu, da je upravni Oidibor
sklada redno informiral druž-
benopolitiftne skupnosti, fcra-
jevne skupnostii in SIS o pro-
blemih okrog gradnje objek-
tov prvega samoprispevka, pa
smo v dosedanjih razpravah
ugotovili, da je bila informira-
nost o dosežkih pa tudi o te-
žavah, s katerimi se je štalb
srečeval, med občani prešibka,
preslaba. To je lahko dragocen
nauik za naprej, katoo ne sme-
mo več delabi. VVZ Ane Ziheri
pa je že od vsega začetka v
središdu pozornosti- Stoji sre-
di mesta, zgrajen je za 400
otrok (kar je spoštljivo veliko
število) in zgrajen je na me-
stu, kjer je stala prej stara
stavtoa, postavljena tafcoj po
vojni. še preden smo šli v
akcijo za prvi samoprispevek,
je imeia občdna namen staro
stavbo prenoviti, saj je bila
docela nefuankcioinalna, vmes
večkrat prezidana za različ-
ne dejavnosta (tudi pionirsika
knjižnica je bila v njej, pa
stanovanja itd.). Prav v času
akcije za prvi samoprisipevek
je Zavod za razisikavo mate-
riala in konstnikdj ugotovil,
da stavba nl potresno vama in
da bi sanacija zahtevala izred-
no velika ftoančna sredstva.
Tako je padla odločitev, da se
stara stavba poruši. Seveda
smo imeli veliko težav, da smo
za čas gradnje našli za otroke
prostor drugje, saj smo si po-
stavili za cilj, da zaradi nove
gradnje, noben obrok, ki je že
bil v vrtcu, ne sme ostati na
cestl; z velikim posluhom so-
sednjih šol (o. š. Ledina, Tone
Cufar in pedagoške gimnazije),
nara je to tudi uspelo.

Kako je bilo nato s financi-
ranjem tega objekta?

Odlok o uvedbi samopri-
spevka iz leta 1971 je predvi-
del na tem mestu vrtec za 240
otrok. PCer je bil stari vrtec
porušen, smo iz sredstev sa-
moprispevka in iz sredstev ob-

čine Center v razmerju 40 pro-
ti 60 postavdU novega za 400
otrok. isto^asno se je gradila
poslovna stavba, v začetfcu na-
menjena za strokovne slnžbe
SIS, ki pa nato niso imele d o
volj denarja, da bi prostore
odkupiie. Poslovna stavba sa-
ma nltna nobene zveze z vrt.
cem, razen da so ju gradili
istočasno. Vmes je nato pri-
šla še zahteva po gradnji za-
klonišča, kd ga Lmata vrtce in
poslovna stavba sicer skuipaj,
je pa 75 % VTednosti sakloni-
šča krila občina Center, 25 %
pa investitor poslovnega objek-
ta. Doslej znana cena kvadrat-
nega metra VVZ Ane Ziherl
zna&a 5.655 dinarjev, na otroka
pride 56-130 dinarjev. če 4>ri-
merjamo VVZ Andersm III, fcl
ga je Ljuibljana prav tako gra-
dila iz samoprispevka, znaša
tam cena 6.231 dinarjev, na
otroka pa pride 49.850 dinar-
jev. DoSlej 2aianl stroSki za
VVZ Ane Ziherl, kd vključujejo
fcudi zaklonišče in stroške zuna-
nje ureddtve, znašajo 26,251.000
dinarjev

Kako pa je z ostalimi objek-
ti lz prvega samoprispevka v
naši občini?

Tudi o tem ano že pdsali in
govorili. Gradi se prizidek
k osnovnl šoli Pr^iikvv Vo-
ranc, v zakljmčni fazi so prl-
prave na pričetek gradnoe prl
o. š. Prule ta za VV2 Poljane,
projekti za o.š. Tone TomSid
in za telovadnioo prt o. š. J o
žeta Potrča so v končni fassi
Iadelave, prav tako pa je vse
pripnavljeno (zagotovljena so
že s finančnim načrtom za leto
1976!) finančna sredstva za
adaptacijo stavbe na Levsti-
kovi 15, za uresničitev progi«'
ma VVZ Ajdovščina-

Program objektov za drugi
samoprispevek v občinj Ljub-
ljana Center navaja dva objek-
ta: VVZ Vodmat in novo grad-
njo centralnega zdravstvenega
doma. Kako je z lokacijami za
ta dva objekta?

Prizidek k VVZ Stari Vod-
mat bo zgrajen ob dbstoječem
VTtcu. Bolj zapleten je pro-
blem lofeacije novega zdrav-
stvenega doma. Strokovne služ-
be so se intensavno vključile
v delo prd izdelavi potrebne
dokumentacije za novo grad-
njo zdravstvenega dornia. Tako
je izvršni svet naše občinske
skuipščine 20. oktobra raaprav-
ljal na podlagi študije alterna-
tivnih lokacij, ki jo je iadela]
LUZ o možnih lokacdjah v sre-
dišču mesta in sprejel sKlep,
da se v kar najkrajšem času
pripravi študija (ekonamska
in urbanistična presoja) za dve
lokaciji: prvo ob sanatoriju
Emona v zazidalnem otoilcu
CO-1/17 ter lokacijo ob Metel-
kovi ulici na sedanjem mestu
Kemofarmacdje. Na podlagi
študije in raaprave je naamireč
izvršni svet ugotavil, da ostaJe
lokacije ne pridejo v poštev.


